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Sarajevo, 30.10.2019 
 
 
 
 
Molim da mi se objasni zašto su plaće medicinskih sestara-tehničara u javnim ustanova tj.              
zavodima poput JU Zavod za medicinu rada i drugima veće nego medicinskih            
sestara-tehničara sa istom stručnom spremom, sličnim radnim mjestima u JU Dom zdravlja KS? 
 
 
Zašto jedan zaštitar u KJKP Sarajevogas koji je tek počeo da radi ima istu ili veću osnovnu neto                  
plaću kao i medicinska sestra-tehničar koja ima preko 20 godina radnog staža?  
 
 
Kada će Vlada KS nešto poduzeti po pitanju usaglašavanja visine plaća shodno težini radnog              
mjesta za sve uposlenike čiji je poslodavac? 
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